
A Szűzanya üzenete
Dr. Medvegy János apát a KÉSZ 
meghívására érkezett régi plébániájára 
misézni és baráti találkozóra.
Tudósítás a 4. oldalon

Elnökcsere a röplabdában
A május 17-i közgyűlés határozata 
alapján Oszvald Nándor foglalta el a 
röplabda klub elnöki székét.
Összeállítás a 6. oldalon

Jászkürt Újság
Jászberény város lapja 

Új folyam 6. év 21. szám (XXIX./21.) 2017. május 25.

Városunk története
Lapzárta után mutatták be a dr. Pethő László 
professzor által szerkesztett, Jászberény 
történetét tárgyaló sorozat harmadik kötetét.
Interjú a 7. oldalon

folytatás az 5. oldalon  
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Tehergépkocsi, 
kamion,

 lassújármű
és motor

vizsgáztatás is.

szerviz: 06-30/205-6710
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Fuvarszervezés: 06-57/415-037,
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személygépkocsi 
műszaki
vizsga

19.900 Ft-tól

személygépkocsi szerviz kedvezményes alkatrész
árakkal és rugalmas időpont egyeztetéssel.

Állapotfelmérés 
során felmerült 

hibák 
javításának

azonnali
lehetősége.

Személygépkocsi 
gumiszerelés 
soron kívül!

Kamion és autómentés akár tréleres elszállítással is!

ÚjdonsÁg!

Az élhető városhoz nem csupán a la-
kosságot kiszolgáló infrastruktúra, a 
munkahelyeket biztosító cégek és az 
otthont adó lakások tartoznak hozzá, 
hanem a pihenést szolgáló parkok, 
a kikapcsolódást biztosító intézmé-
nyek. Mindezek együttes megléte, 
harmonikus megjelenése tesz egy tele-
pülést valódi közösségi térré. Jászbe-
rény városvezetése lehetőséget nyújt 
lakói számára, hogy ötleteikkel, javas-
lataikkal közös gondolkodás mentén 
tegyük élhetőbbé környezetünket.

k. m.

Éppen a fenti kezdeményezés je-
gyében került sor csütörtök délután a 
Déryné Rendezvényházban gondolat-
ébresztő lakossági fórumra, amelyen az 
érdeklődőknek lehetőségük volt kér-
déseikkel, felvetéseikkel hozzájárulni 
Jászberény városkép arculatának töké-
letesítéséhez. 

Tegyük élhetőbbé
környezetünket!

folytatás a 2. oldalon  

Május 17-én, szerdán délután a 9-es 
választókerület lakóit hívta körzet-
bejárásra és fórumra Bohárné Bat-
hó Rozália, a körzet önkormányzati 
képviselője.

Kárpáti Márta

A bejárás délután fél ötkor kezdő-
dött a Vörösmarty utcai parkolóból, 
majd a Kossuth úton átkelve a Balaton 
utcában folytatódott. A képviselőkhöz, 
önkormányzati munkatársakhoz, városi 
elöljárókhoz, iroda- és ágazatvezetőkhöz 
az út során csatlakozott néhány lakó, 
akik a helyszínen mondták el házuk 
táját érintő gondjaikat. Többek között 
a csapadékvíz okozta problémákra, az 
úttest hibáira, a szikkasztóárkok elégte-
len működésére hívták fel a figyelmet. 
A csapat megtekintette azt a telket is a 
Vörösmarty utcában, melyet garázsépí-
tés céljára kíván eladni a város. 

A hat órakor kezdődő fórumon 
szinte minden széket elfoglaltak az ér-
deklődők a tankolyha beszélgetésre kije-
lölt  termében.  Bohárné Bathó Rozália 
beszámolt a körzetet érintő előző évben 
megvalósult munkálatokról, valamint a 
megoldásra váró feladatokról. A kerület-
ben a járda- és útépítések, a csapadék-
víz-elvezetés megoldása voltak a legfőbb 
beruházások. 

Élénk fórum 
a tankonyhán

folytatás a 2. oldalon  

Halász Lajos

A nagykövet három éve a cégcso-
port nyíregyházi gyárában már járt, 
itt azonban első alkalommal töltött 
pár órát, ezért a házigazda röviden 

bemutatta magukat. Jellemezte a ma-
gyarországi Electrolux gyárak, a cég-
csoport európai gyártásában betöltött 
szerepét: Jászberényben található a cég 
egyetlen európai porszívó és fagyasz-
tóláda gyára, az Electrolux Európában 

gyártott alulfagyasztós hűtőszekré-
nyeinek száz százaléka a nyíregyházi 
üzemből kerül ki, Jászberény és Nyír-
egyháza együtt pedig a csoport leg-
nagyobb európai hűtőszekrénygyártó 
bázisát adja. Az Electrolux által gyár-
tott termékek 13,5 százaléka Magyar-
országon készül, így a hazai gyártás a 
cégcsoport globális értékesítésében is 
jelentős szerepet játszik – mondta dr. 
Gönczi Sándor.

Svéd nagyköveti látogatás

Május 22-én, hétfőn délután Niclas Trouvé, Svédország magyarországi nagy-
követe az Electrolux jászberényi gyárába érkezett. Az üzemlátogatás előtt dr. 
Gönczi Sándorral, az Electrolux Lehel Kft. vezérigazgatójával és Szabó Tamás 
polgármesterrel sajtótájékoztató keretében találkozott az újságírókkal, akiket 
végül közös gyárlátogatásra is invitáltak a vendéglátók a porszívógyárba.

folytatás a 3. oldalon  

kárpáti

A strandok üzemeltetéséért felelős 
JVV Nonprofit Zrt. ügyvezető igaz-
gatóját, Horgosi Zsoltot, illetve Kalics 
József kontrollingvezetőt kérdeztük, 
milyen újdonságokra számíthatunk 
fürdőink háza táján ebben az évben, 

valamint bepillantást nyertünk a hosz-
szabb távú tervek közé is. 

A vezetők elmondták, hogy a 
városi strand nyitását majd június 
második hétvégéjén követi a hűtő-
gépgyár kinti medencéinek üzembe 
helyezése. 

Megkezdődött a strandszezon
A hétvégén végre hétágra sütött a nap, a legjobb időpontban nyitotta meg ka-
puit a jászberényi strandfürdő. Sokan ki is használták a víz hűsét, a kellemes 
környezetet; közel százan látogattak ki szombaton és vasárnap az idei szezon 
első hétvégéjén a benti strandra.

folytatás a 3. oldalon  

Demeter Gábor

Az időjárás igen megnehezítette a 
XXVI. Zagyva – Hajta Gyalogos Tel-
jesítménytúrák szervezőinek dolgát. A 
május elején megtapasztalt esőzések 
sártengerré változtatták a földutakat, 
és óriás víztócsák terpeszkedtek el a ré-

teken. Mikor már úgy látszott javul az 
idő, a Zagyva öntötte el a tervezett út-
vonal egy részét. A jobb idő és megfele-
lő körülmények reményében egy héttel 
el is halasztották a túrák időpontját, 
amire így május 21-én, vasárnap került 
sor.

Gyalogosan a Zagyva mentén

folytatás a 6. oldalon  

A Hajta túra már több mint negyed százada meghatározó szabadidősport ese-
ménye városunknak. Az elmúlt hétvége vasárnapján újra útra kelhettek a gyalo-
gos túrázás, természetjárás kedvelői.

Évről-évre több százan látogatnak 
el a Jász-Nagykun-Szolnok megyei 
Kormányhivatal Jászberényi Járá-
si Hivatal Foglalkoztatási Osztálya 
által rendezett jászsági állásbörzére. 
Idén május 23-án huszonhat mun-
káltató 1631 álláslehetőséggel, kép-
zésekkel és szaktanácsadással várta 
az érdeklődőket. 

Szabó Lilla

A hagyományoknak megfelelően 
Tóth János osztályvezető köszöntötte 
Vári-Nagy Juditot, a Jászapáti Járási 
Hivatal vezetőjét és dr. Dobos Róbertet, 
a Jászberényi Járási Hivatal vezetőjét, 
valamint a munkáltatókat és az állás-
keresőket. 

Dr. Dobos Róbert hivatalvezető 
nyitotta meg a rendezvényt. – A Jász-
ság kiemelkedő szerepet tölt be az or-
szág gazdasági életében, amire méltán 
büszkék lehetünk – utalt a Jászság fo-
lyamatos fejlődésére, majd azzal zárta 
beszédét, hogy a térség versenyképes-
ségét meg is kell őrizni, ehhez pedig 
elengedhetetlen a csapatmunka, va-
lamint a kereslet-kínálat találkozása. 
A hivatalvezető tolmácsolta dr. Kállai 
Mária kormánymegbízott üdvözletét, 
aki egyéb elfoglaltság miatt nem tudott 
személyesen részt venni az eseményen. 

Kevesebb 
az álláskereső



2017. május 25. 2. oldal

Az útjavítások emésztették fel a 
képviselői keret legnagyobb részét, hi-
szen az utak rekonstrukciója együtt jár 
az aszfalt alatt rejlő közművek  – főleg 
az ivóvízvezeték – cseréjével. Tavaly út 
épült a Fecske utca egy szakaszán, illet-
ve parkoló létesült a tankonyha mellett 
a Vörösmarty utcában. Kátyúzással a 
Damjanich, Dohány, Juhász, Vörös-
marty, Szerecsen utca újult meg. Az 
Ipartelep utcáiban (Fácán, Gerle, Váltó 
utca) folyamatos az útalap renoválása. 
A Pesti utca egy szakaszán az útpad-
kát javították az elmúlt esztendőben. 
A csapadékvíz-elvezetése megtörtént  
az új utak területén, ám a teljes körű 
megoldáshoz a rendszer globális meg-
újítására lenne szükség. Több helyen 

szikkasztóárok ásásával, profilozásával, 
mélyítésével segítettek a hirtelen lezú-
duló eső elvezetésén. 

Járdaépítésre, javításra is sor került 
tavaly. Közmunkaprogram keretében a 
Juhász utca páratlan oldala újult meg. 
A lakók véleménye szerint a munkások 
jó munkát végeztek, fegyelmezetten 
dolgoztak. A korrekt feladatvégzésért 
a képviselő asszony külön köszönetet 
mondott Verderber Gyulának, a köz-
munkaprogram vezetőjének. Ugyan-
csak új járdával gazdagodott az Ipar, a 
Fátyol, a Fuvaros, az Álmos, a Kossuth, 
valamint a Vécsey utcák egy -egy sza-
kasza. A választókerületben, csakúgy 
mint városszerte, megtörténtek az ut-
canévtábla-cserék. 

A zöldterületek karbantartása jól 
megszervezett. A zöldhulladék, szelek-
tív hulladék elszállítása rendszeres, és a 
lehetőséggel élnek a lakók. A képviselő 
felhívta a figyelmet a körzetébe tartozó 
Hulladékudvar használatára is. 

A következőkben tájékoztatta a la-
kosokat a jövő körzetet érintő beruhá-
zásairól. Idén a nagy forgalmú Juhász 
utca újra aszfaltozására kerül majd sor. 
A munkafolyamat természetesen tar-
talmazza a nyomóvízvezeték cseréjét, 
illetve a csapadékvíz-elvezetés megol-
dását. A tervezés előkészítő szakaszá-
ban van a Vaspálya utca útburkolatá-
nak megújítása, melyhez a kamion- és 
buszparkoló építése, csapadékvíz-el-
vezetése kapcsolódik. A hat millió fo-
rintos képviselői keretből járda épül a 
Zrínyi, az Ipar, a Horváth Péter, a Nyíl, 
a Gyalu, a Tompa Mihály, a Tulipán, az 
Álmos és a Béla utcák egyes szakaszain. 
Közvilágítás-bővítés a Dohány és a Pes-
ti utcákban várható.

A továbbiakban a lakosok vették át 
a főszerepet kérdéseikkel, kéréseikkel, 
elismerő és kritikus véleményükkel. A 
forgalmas Nyíl utcában rossz állapotú 
a járda, hiányos a közvilágítás, keskeny 
az út, így veszélyes a kerékpározók szá-
mára, valamint a csapadékvíz-elvezeté-
se sem tökéletes. Sokan közlekednek a 
Szelei úton is kerékpárral a Hulladék-
udvarhoz, az úgynevezett lengyel piac-
hoz, a bolthoz vagy a teniszpályákhoz. 

Ezért szeretnének a városlakók valami-
lyen biztonságos kerékpárutat kérni a 
fent említett útszakaszra. Szabó Tamás 
polgármester elmondta, hogy a lengyel 
piac környékét egy pályázat keretében 
hamarosan rehabilitálják, rendezet-
tebbé teszik. Ennek elemét képezheti 
a közvilágítás kiépítése, és valamilyen 
formában a kerékpáros közlekedés biz-
tonságossá tétele. Hozzátette, a bolt 
parkolóját a közeljövőben lezárja a 
kereskedelmi egység, így a gépjármű-
vel való megállásra is megoldást kell 
keresni. 

A Vécsey utca lakója az utcája és 
a Rákóczi út sarkán álló, jobb sorsra 
érdemes egykori pénzügyi laktanya 
sorsáról érdeklődött. Az épület roha-
mosan pusztul, a környéke gondozat-
lan, a mellette álló fákon fenyegetően 
lógnak a száraz ágak, éppen az iskolá-
ba tartó gyerekek feje felett. További 
gond, hogy az utcában kint van ugyan 
a forgalomkorlátozó tábla, ám senki 
nem ellenőrzi a szabálytalanul ott szá-
guldozó több tonnás járműveket. Nem 
a körzetet érinti, de a lakó felhívta a 
figyelmet az impozáns Zagyva-sétány 
járólapjaira, melyek némelyikét már 
cserélni kellene. Szintén távolabbi kör-
nyék, de talán mindenki szemét szúrja 
a gondozóház, mely a lassú építkezés 

miatt hosszú ideje csúfítja városunk 
főterét. Végezetül a lakos felvetette az 
ötletet, hogy a közelgő gyermeknap 
alkalmával a városvezetés kedvesked-
jen a családoknak azzal, hogy kedvez-
ménnyel használhassák a kitelepült 
vidámparki játszóeszközöket. A pol-
gármester válaszában kifejtette, hogy 
a pénzügyőr laktanya tulajdonosa az 
állam, csakúgy mint a Touring Hote-
lé. Próbálnak velük valamilyen komp-
romisszumra jutni az eladás kapcsán, 
de eddig nem sok sikerrel. Az épület 
rendbetételére nyomatékosító levélben 
hívják fel a tulajdonos figyelmét. A 
gondozóház ügyében elmondta, hogy 
egyetért a felvetéssel, valóban rontja 
a városképet a bontás-építkezés, de jó 
hír, hogy a munkálatok nyáron folyta-
tódnak és egy év múlva remény szerint 
egy megújult, funkciógazdag épület áll 
majd a helyszínen. Az építkezés elhúzó-
dásáért cserébe az új tulajdonos elvál-
lalta a környezet rendezését, beleértve 
a Bundáskút előtti teret és a parkolót. 
A kedvezményes gyermeknap ötlete 
tetszett a polgármesternek, megígérte, 
hogy megvizsgálják a lehetőségeket, és 
jövőre valószínű alkalmazzák is azokat. 

A Váltó utcából az út állapotára, a 
csapadékvíz nem megfelelő lefolyásá-
ra, a zöldterület rendezetlenségére pa-
naszkodtak. A Fácán utcában a járda 
állapota kifogásolható, a Diófa utcában 
gyakoriak az ivóvízvezeték csőtörései. 
Az Ipartelepről a terület funkció sze-
rinti besorolásáról érdeklődtek. 

A polgármester kérte az illetékesek-
től a területekre vonatkozó informáci-
ókat. A fórumot követően a képviselő 
asszony lapunknak elmondta, hogy a 
Váltó utca zöldterületének megköze-
lítése a vasúti terület miatt nehézkes, 
és évekkel ezelőtt a lakók ültették be a 
területet növényekkel. Az Ipartelepre 
vonatkozólag Alvári Csaba főépítész el-
mondta, hogy a területről az ipar lassan 
kiszorítja a lakóházakat. Ide nem lehet 
építési engedélyt kapni, javasolta az ott 
élőknek, hogy próbáljanak elköltözni.

A tanácskozást Alvári Csaba főépí-
tész vezette, aki elöljáróban ismertette 
a  törvényben előírt Településképi Ar-
culati Kézikönyv funkcióját, valamint 
a Településképi Rendelet jellemzőit. 

A főépítész elmondta, hogy a tavaly 
elfogadott településkép védelméről szó-
ló törvény 2017. október 1-i határidő-
vel előírja a Településképi Kézikönyv, 
illetve a Településképi Rendelet meg-
alkotását. A városi építésügyet ezután 
két alapvető rendelet fogja szabályozni: 
a Helyi Építési Szabályzat, amely a mű-
szaki leírásokat tartalmazza, valamint 
a Településképi Rendelet az esztétikai 
vonatkozásokkal. 

A rendelet tartalmazza a település-
képet befolyásoló előírásokat, tehát a 
Helyi Építési Szabályzat településképi 
előírásait, a védelmi előírásokat, a te-
lepülésképi véleményezés, a bejelentés, 
kötelezés, közterület alakítás, reklám és 
hirdető berendezések elhelyezésének és 
a kötelező szakmai konzultációnak a 
szabályait. 

A Településképi Arculati Kézi-
könyv nyomdai minőségű színes kiad-
vány lesz, amelynek elsődleges szerepe 
a jó példákon keresztüli meggyőzés. 
A könyvecske a lakosság bevonásával 
készül, és számítanak arra, hogy a vá-
roslakók Jászberény épített és termé-
szeti értékeire felhívják a figyelmet. A 
javaslatokat, észrevételeket, különböző 
városrendezési ötleteket levélben el-
küldhetik a polgármesteri hivatal címé-
re, illetve e-mailben az alvari.csaba@
jaszbereny.hu címre, de Alvári Csaba 
főépítészt személyesen is felkereshetik 
hivatalában. 

A megújult településkép nyomán 
sikerülhet kompromisszumra jutni a 
városvezetésnek és a lakosságnak pél-
dául olyan régóta kérdéses témákban, 
mint az úgynevezett lindab kerítések 
ügye, vagy az előkertek zöldterületének 
mérete, az egységes utcakép, az épü-
letek magassági korlátozása, tájolása. 
Remélhetőleg a rendelet megalkotása 
irányt mutat a régióban érvényben lévő 
szigorú jászfésűs-szabályozás, és a szinte 
mindent megengedő rendezetlen utca-
képet eredményező szabálytalanságok 
között.

Szabó Tamás polgármester hozzá-
tette: céljuk a merev szabályokon úgy 
lazítani, hogy az eredmény a közösség 
érdekeit figyelembe vevő, élhető, szép 
város legyen. A könyv irányt mutat, a 
rendelet pedig remény szerint előrelen-
díti az építési kedvet a városban. 

A fórumon részt vevő városlakók 
aktívan szerepeltek a tanácskozáson. 
Felmerült a kérdés, érdemes -e to-
vábbra is megtartani a négyemeletnyi 
lakóházmagasságot, meghagyva ezzel 
Jászberény kisvárosi jellegét. Volt, aki 
szerint a főtéri földszintes házak ma-

gasságát kellene növelni, így adva teret 
újabb lakásoknak. Gyöngyös és Szol-
nok példája is előkerült, ahol az előző 
rendszer sokemeletes házai talán nem 
túl esztétikusak, de megoldották a la-
kásgondokat. 

Szabó Tamás felhívta a figyelmet az 
M3-as autópálya mellé a közelmúltban 
kihelyezett Jászberénybe csalogató tu-
risztikai táblákra, melyek egy látogatás-
ra érdemes település irányát mutatják. 
Reméljük az önkormányzat és a város-
lakók közös gondolkodása mentén va-
lóban turistacsalogató – és az itt lakók 
számára élhető – várost tudunk építe-
ni. Éljünk a lehetőséggel, szóljunk bele 
bátran a városunk megszépülését célzó 
tervekbe!

Önkormányzat

Hálás szívvel mondunk
köszönetet mindazoknak, akik

szeretett Édesanyám,
Nagymamánk, Dédikénk,

Bene Sándorné 
született Taczman Erzsébet 

(1917 - 2017) 
temetésén megjelentek, utolsó útjára 
elkísérve sírjára virágot helyeztek, 

levélben vagy személyesen 
mély fájdalmunkban osztoztak. 

Külön köszönetünket fejezzük ki 
dr. Oldal Edit háziorvosnak, 

a Mentőszolgálat, a Jászberényi 
Szent Erzsébet Kórház és a IUSTA 

Temetkezési Szolgáltatás dolgozóinak 
az odaadó, áldozatos munkájukért. 

A gyászoló család

KiS AntAl
halálának 12. évfordulójára.

„Küzdöttél de már nem lehet,
A csend ölel át és a szeretet.
Fájó szívünk felzokog érted,

Örökké szeretünk és
nem feledünk téged.”

Feleséged és Lányod

emlékezés 

Tisztelt Adózók! Jászberény Város 
Önkormányzati Adóhatósága felhívja 
szíves figyelmüket a 2016. évről szóló 
helyi iparűzési adó bevallási határide-
jére, amely 2017. május 31., szerda.

A bevallás benyújtásának határidejé-
vel megegyezően, május 31-ig kell meg-
fizetni a bevallásban kiszámított fizeten-
dő adókülönbözetet a Helyi iparűzési 
adó: 11745035-15408442-03540000 
beszedési számlára, és ettől az időpont-
tól igényelhető vissza a túlfizetés is.

A bevallási nyomtatványok elérhető-
ek a www.jaszbereny.eado.hu honlapról. 
Az adóbevallási kötelezettségnek elekt-
ronikusan, postai úton vagy személye-
sen lehet eleget tenni. 

A 2016. évi adó meghatározott részé-
nek célirányos felhasználásról nyilatko-
zatot lehet tenni azoknak az adózóknak, 
akiknek a megfizetett helyi iparűzési 
adója meghaladja az 1 millió forintot. 
A helyi iparűzési adó meghatározott ré-
szének célirányos felhasználásáról szóló 
43/2013. (XI. 14.) önkormányzati ren-

delet alapján azok az adózók, akiknek a 
tárgyévet megelőző évre befizetett helyi 
iparűzési adójuk meghaladja az egy mil-
lió forintot, felajánlhatják a megfizetett 
adójuk két százalékát Szakképzési Ösz-
töndíj Program számára, három száza-
lékát pedig oktatási, kulturális, egész-
ségügy, szociális, környezetvédelmi, 
sport vagy infrastruktúra alap részére. 
Az adózók legfeljebb három alapra te-
hetnek felajánlást, és a felajánlás összege 
nem lehet kevesebb, mint tízezer forint. 
A felajánlást a helyi iparűzési adóbeval-
láshoz csatolt hiánytalanul kitöltött nyi-
latkozattal lehet megtenni. 

Az adózással kapcsolatosan felmerü-
lő kérdésekben szívesen segítenek az iro-
da munkatársai, ügyfélfogadási időben a 
www.jaszbereny.hu honlapon található 
hivatali telefonszámokon, vagy szemé-
lyesen a Rákóczi út 42-44. szám alatti 
irodában.

Ügyfélfogadási idő: hétfő, kedd, 
péntek 8-12 óráig, szerda 8-12 óráig és 
13-17 óra 30-ig.

Önkormányzati Adóhatóság

A helyi iparűzési adó
bevallásának határideje

 folytatás az 1. oldalról

Tegyük élhetőbbé
környezetünket!

 folytatás az 1. oldalról

Élénk fórum a tankonyhán
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Ott jelenleg a tisztasági festéseket 
követően még a karbantartás utolsó 
simításait végzik. Festik a nagymeden-
cét, rendbe teszik a zöldfelületeket. A 
benti strandon szintén megtörténtek 
a tisztasági festések az öltözőkben, új 
színt kaptak a napozóágyak. A téli 
nagy hidegben a medence néhány 
csempéje meglazult, leesett, ezeket 
pótolták. A parkot itt is szépen rendbe 
tették, a pázsitszegélyeket virágokkal 
díszítik, nagy melegben a fák árnyai 
nyújtanak árnyékot. A kikapcsolódást 
az élménymedence mellett üzemelő 
tévé teszi teljessé, valamint egész nap 
hangszórókon keresztül rádiómű-
sor is szórakoztatja a közönséget. Az 
árak minimális mértékben – 50-100 
forinttal – emelkedtek, ám cserébe 
többletszolgáltatásokban részesülnek a 
látogatók. Meghosszabbodik a nyitva 
tartás, a nyári szünetben hétköznap 
8-19 óráig, pénteken és szombaton 
éjszaka kilencig, vasárnap nyolc óráig 
várják a vendégeket. A reggeli úszásra 
hattól nyolcig van lehetőség. Ebben 

az évben meglepetésekkel is készül a 
strand vezetése. Alkalmanként strand 
diszkó és vízi aerobik szórakoztatja 
majd a közönséget. A gyerekeknek 
kézműves foglalkozásokat szerveznek. 
A büfékben a szokásos kínálattal csil-
lapíthatják éhüket, szomjukat a láto-
gatók. 

A kiszolgáló személyzetet létszá-
mát a nyári szezonra kibővítik. Ilyen-
kor pénztárost, takarítót, úszómeste-
reket vesznek fel. 

Mint már többször tájékoztat-
tuk olvasóinkat, a strandok jelentős 
fejlesztés előtt állnak. Kalics József 
elmondta, hogy a vízilabda szakosz-
tály befogadta a TAO-s pályázatot, 
megalakult az utánpótlás szakosztály, 

jelenleg a minisztériumi jóváhagyásra 
várakoznak. Ezt követően kezdődhet a 
TAO-s pénzek gyűjtése, amiből a ví-
zilabda sportágra alapozva kezdődhet 
meg a strandok átalakítása. A tervek 
szerint a városi strandon egy 28 mé-
teres sátortetős versenymedence épül 
a termálfürdő melletti területen. A 
kiszolgáló helyiségek is megújulnak, 
az öltözők a termálfürdőhöz kapcso-
lódnak majd. 

Az igazgató elmondta, hogy nem 
a TAO-ból, de ugyancsak megújul a 
fürdő egy része is. A földszintre kom-
fortos vízitorna medencét terveznek, 
valamint súlyfürdőzésre is lesz lehető-
ség. A Lehel strandon a régi helyén új 
ötven méteres versenymedence épül, 
szintén sátortetővel. Az öltözők és a 
zuhanyzók a jelenlegi büfésor helyén 
lesznek, melyet zárt folyosó köt majd 

Niclas Trouvé nem hűvös svédként, 
hanem oldott, közvetlen stílusban be-
szélt látogatásáról, mindjárt az elején 
szabadkozva, hogy délelőtti szolnoki 
programja miatt ezúttal Jászberény vá-
rosával nem tud megismerkedni. (Sza-
bó Tamás polgármester ezért a közeli 
jövőbeni újabb, immár a városra kiter-
jedő látogatásra invitálta a diplomatát 
– a szerk.).

A nagykövet megjegyezte, hogy 
munkájának legjobb része az üzemlá-
togatás, és ezzel most is szívesen él a 
legnagyobb magyarországi svéd gyár, az 
Electrolux meghívása kapcsán. Érdek-
feszítően és szenvedéllyel beszélt a svéd 
ipar, mentalitás és világlátás miben-
létéről. Különösen lapunk kérdéseire 

válaszolva világította meg nézeteit. A 
Magyarországon működő legnagyobb 
nyolcvan svéd cég adatai kapcsán ta-
nulságos kötet mutatja be a két gazda-

ság kapcsolódását. Ebből kiderül, hogy 
a magyar export Svédországba közelíti 
az ezer milliárd eurót, és az ellentétele-
zés is majdnem hatszáz milliárd. Meg-
kérdeztük, hogy az Electrolux adatai 
melyik statisztikát erősítik.

A nagykövet érzékelve a kérdés jel-
legét, elmondta, hogy az Electrolux és 
a többi közel kétszáz svéd cég együtt 
megközelítően húszezer magyar mun-
kavállalót foglalkoztatnak Magyaror-
szágon, s fontosak mind Svédország-
nak, mind Magyarországnak; munkát 
biztosítanak, adót fizetnek, hozzájárul-
nak a gazdasági jóléthez, a technológiai 
fejlődéshez, az innovációhoz és a kiváló 
termékek világszintű elismertségéhez. 
A svéd cégek itt Magyarországon is 
jó munkaadók, és jó lokális és globá-

lis polgárok.Természetesen más-más a 
megközelítés a két országban, azonban, 
ha nem lenne például a kiváló magyar 
gazdasági kapcsolat, akkor már min-

dent Kínában gyártanának.
Azzal kapcsolatban, hogy az előbb 

említett kötet diagramjai jól mutatják, 
mennyire gyorsabban és meredekeb-
ben fejlődve jött ki a válságból Svédor-
szág, és ennek vajon mi az oka, Niclas 
Trouvé határozottan fogalmazott: svéd 
gondolkodás, a svéd brand az üzleti 
stratégiánk központi eleme – mondta.  
Nagykövetként elsősorban azért tölt el 
büszkeséggel az olyan svéd cégek, mint 
az Electrolux sikere, mert világszín-
vonalú technológiát, a legmagasabb 
minőségi színvonalat, a fenntartható-
ságot, a környezetkímélő szemléletet, 
s a világban zajló változásokra való fo-
gékony nyitottságot képviselik. Ezek a 
cégek nemcsak adaptálódnak a globali-
záció kihívásaihoz, hanem meg is lova-
golják annak hullámait.

Szabó Tamás, Jászberény polgár-
mestere a város nevében kifejtette: nagy 
örömünkre szolgál, hogy az Electrolux 
már több mint 25 éve Jászberényben 
tevékenykedik, hisz Jász-Nagykun-
Szolnok megye egyik legnagyobb 
munkaadója, és a két évtizeddel ezelőtt 
közösen megfogalmazott minőségi és 
innovációs igényeket az élet bebizo-
nyította, hogy hozni tudtuk. Azonban 
nem csak munkáltatóként van jelen a 
város életében, hanem nagyon sok kö-
zös, előremutató kezdeményezésünk is 
van. Nagyon reméljük, hogy ez a kö-
vetkező 25 évben is így marad – fogal-
mazott.

Henrik Sundström, az Electrolux 
Porszívógyár gyárigazgatója rövid kö-
szöntőt mondott, amikor sor került a 
megszólalására: – Ideje, hogy menjünk 
az üzembe! Volt is oka a látogatás sür-

getésére, hiszen tapasztalatból tudta, 
hogy ott lent nagyon nehéz lesz tartani 
az előírt menetrendet. Mindjárt a be-
járatnál a történeti hűség jegyében és 
sorrendjében kiállított, valaha gyártott 
porszívók múzeumi sarkánál le is tábo-
roztunk jó időre. A nagykövet is ráis-
mert néhány általa is használt darabra, 
és szinte barátsággal mesélt róluk.

 A gyártósorokig is eljutottunk, 
lépésről lépésre, rácsodálkozva a prof-
izmusra. Időnként a technológiai sor-
ral ellentétes irányba haladva, fodítva 
szemléltük, ahogy a kész porszívóból 
a végén egyetlen alapalkatrész marad, 
hogy elindítsa a folyamatot. A szakem-
berek elmondták, hogy a megrendelői 
igényeknek teljesen megfelelő paramé-
terű, színű, összeállítású és csomagolá-
sú készterméket gyártanak. Mutatták 
a vendégeknek, hogy ötventől száznál 
is több darabból állnak össze az egyes 
modellek, így a munkatársak száma is 
változó 10-12-től 24 dolgozóig. 

Mi tagadás, mi ugyancsak szeretünk 
a jászsági üzemekbe, és az Electroluxba 
is járni, onnan tudósítani. Kihasználjuk 
minden percét a lehetőségeknek. Ezút-

tal a lapzárta szabott határt némileg. Jó 
volt látni, hogy a gyárkapu előtt még 
ott állt a diplomata rendszámú Volvo, 
jelezve, a vendég valóban érdeklődött 
az üzem iránt. Reméljük a városban is 
mihamarabb viszont láthatjuk.

Város

A jászberényi V. V.
nonprofit Zrt.
az üzemeltetésében
lévő ingatlanja

(Lehel strandfürdő és Uszoda
5100 jászberény, gorjanc Ignác sétány 10.)

területén található

büfé üzemeltetésére
pályázatot hirdet.

A pályázati felhívás teljes szövege,
valamint a feltétel rendszerek

május 24-től elolvashatók
a jászberényi V.V. nonprofit Zrt.
honlapján (www.vvzrt.hu), vagy

szintén 2017. május 24-től személyesen
átvehetők a Társaság székhelyén

(5100 jászberény, Margit-sziget 1.).

 folytatás az 1. oldalról

Svéd nagyköveti látogatás

Az Electrolux jászberényi porszí-
vógyárát 1998-ban nyitotta meg, 
ahol jelenleg évente körülbelül 
három millió darab porszívót 
gyártanak. Az új szabályozás-
ra való átállás egy újabb lépés a 
jászberényi porszívógyár számára, 
ugyanis szeptember 1-jétől nem 
kerülhetnek forgalomba 900 
wattnál erősebb, nagyobb teljesít-
ményű porszívók. Mindez pozitív 
változásokat hoz magával, hiszen 
a fogyasztók jobb minőségű és 
alacsonyabb energiafelhasználású 
modelleket használhatnak majd 
a háztartásokban. Az Electrolux 
fejlesztési csapata folyamatosan 
dolgozik az átálláson, hogy mind 
a forgalmazás, mind a gyártás 
zökkenőmentes legyen.

 folytatás az 1. oldalról

Megkezdődött a strandszezon

össze az uszodával. A gépészetet telje-
sen felújítják. Horgosi Zsolt reményei 
szerint az építkezés 2018-ban kezdő-
dik és 2020-ban már két modern, a 
kor követelményeinek megfelelő, a 
sportot és a pihenést kiszolgáló strand 
és egy megszépült termálfürdő várja 
majd a kikapcsolódásra vágyókat.
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csoport

A partner szigeti kFt.
várja meglévő és leendő partnereit az Ipartelep út végén, a 15. sz. alatt (KPM mellett)

vas, lemez, akkumulátor, papír, műanyag átvétele.

vas, lemez, akkumulátor felvásárlása 
a legmagasabb napi áron.

nyitva tartás: H-P: 7.00 - 14.30-ig.
Telefon: +36-57/415-212, +36-20/206-8588

jászberény, nagykátai út 3.
(Penny markettel szemben)

Tel.: 06-20/409-4896
Nyitva tartás: H-P.: 9-17,

Sz.: 9-13, V.: zárva

106 féle laminált padló
KésZLeTrőL!

jászberényben
a pipacs Étterem

szakács
és hétvégére

Futár
kollégát keres.

Érdeklődni lehet
a 06-20/9477553-as

telefonszámon.

kaputechnikával
foglalkozó cég

szerelő
kollégát keres

csapata bővítéséhez. 
elektromos, lakatos végzettség előny. 

Fényképes önéletrajzzal e-mailben: 
munkaszerelo@gmail.com 

illetve Tel.: 70/771-5169

a nagy kft. keres
Műszaki előkészítői feladatokra IrodAI ügyInTéZőT

LAKATosT, valamint

lemezmegmunkáló műhelyébe MUnKATÁrsAKAT. 

jelentkezését a jászberény, nagykátai út 11. alatt 
vagy a nagykft@invitel.hu e-mail címen várjuk!

Elsőáldozók
A fatimai Mária-jelenés szá-
zadik évfordulója alkalmából 
a KÉSZ jászberényi csoportja 
dr. Medvegy János mezőkö-
vesdi apátplébánost kérte fel 
elmélkedés tartására a Szűz-
anya titkainak üzenetéről, aki 
örömmel fogadta a meghívást 
egykori plébániájától.

Gergely Csilla

A centenáriumi megemlé-
kezésre méltó módon szentmi-
sében került sor, az évforduló 
pontos dátuma után két nappal, 
május 15-én, hétfőn 17 órakor 
a főtemplomban. A szép szám-
mal megjelent híveket Taczman 
András diakónus köszöntötte, 
majd átadta a szót dr. Medvegy 
Jánosnak, a mezőkövesdi Szent László 
Plébánia címzetes apátplébánosának, 
aki 2001 és 2011 között szolgálta a 
jászberényi Nagyboldogasszony Főplé-
bánia egyházközösségét. 

Szentbeszédében a Szeplőtelen 
Szűzanya életútján keresztül mutatta 
be erős hitét Istenben, alázatosságát és 
állhatatosságát. „Ő a mi hitünk kezde-
tének az első szemtanúja… az ő saját 
életén keresztül valósul meg a csoda, 
a megváltásnak a titka, amikor kitárul 
számunkra az ég” – emelte ki Medvegy 
atya. „Miközben Jézus életét követjük 
végig, bizonyos pillanatokban megje-
lenik a Szűzanya azért, hogy mindezt 
igazolja számunkra, hogy Istennek a 
legvalóságosabb ajándéka.” Felidézte 
Nagyváradon, a Szent László ünnep-
ségen tett látogatását, ahol elhangzott, 
hogy a Szent István-i örökséget Szent 
László szilárdította meg: magyar né-
pünk biztonsággal helyezte magát a 
Szűzanya oltalmába, és otthonra talált.

„A Jóisten úgy alkotott bennünket, 
hogy szellemi, természetfölötti valóság 
a mi életünknek az alapja… hogy az 
értelmünkkel átfogjuk a mindenséget, 

akaratunkkal kormányozzuk magun-
kat, hogy a szeretetben egy új világot 
tudjunk felépíteni.” Szintén emberi 
sajátosság, hogy lelkünk folyton kere-
si az élet, a hit értelmét, melyre választ 
is kapunk Istentől a lelkiismeretünkön 
keresztül. Ezért is különösen fontos 
a fatimai jelenés üzenete, melyben a 
Szűzanya bűnbocsánatra és imára buz-
dítja a bűnös lelkeket, és maga köré 
akarja fonni övéit.

Medvegy atya a Szentlélekhez való 
imára buzdította a híveket, „hogy meg-
értsük, hitünknek leghitelesebb tanú-
ja nem más, mint a Szűzanya, akinek 
anyai oltalmában bizakodunk, hogy 
felfogjuk ezt az otthonosságot, melyet 
a Szűzanya nemzetünk iránti pártfogá-
sa indít fel bennünk. Különösen ez az 
egyházközség, amely a Nagyboldogasz-
szony tiszteletére lett felszentelve.” 

A szentmise végén Szántó József, a 
Nagyboldogasszony Főplébánia apát-
plébánosa megköszönte Medvegy atya 
szolgálatát és a jelen lévők részvételét. 
„A fatimai jelenés mindenki szívében 
visszhangra vár!”

Az összejövetel a Szent István Ház-

ban folytatódott, amelynek aj-
tajában az átvonuló hívek szinte 
egyesével köszöntötték Medvegy 
atyát, aki a tőle megszokott alá-
zattal, derűvel és testvéri szeretet-
tel fogadta a kézszorításokat.

A fatimai jelenés üzenete 
címmel tartott előadásából meg-
tudhattuk, hogy már az 1500-as 
évektől szerte a világon jegyeztek 
fel Mária-jelenéseket, egy-egy 
felszólítással. A Szűzanya azokat 
az egyszerű lelkeket kereste fel, 
akik szívükben igen magas fokon 
álltak, és be tudták fogadni az ő 
üzenetét. 

A Jóisten Szűz Márián, az 
egyszerű lelkeken keresztül nyi-
latkoztatja ki magát, melyek ösz-
sze vannak kötve a csodával, és 
csak a rá érdemesek érdemelhetik 

ki. Jézus nagy csodája az ő szenvedése, 
halála és feltámadása. 

Száz évvel ezelőtt, 1917. május 13-
án három pásztorgyermeknek jelent 
meg Szűz Mária a Béke-völgyében, a 
portugáliai Fatima közelében. Ekkor 
még dúlt az első világháború és Portu-
gália volt a hitetlenség egyik bástyája. 
Lúciát, Franciscót, Jacintát és általuk 
minden embert bűnbánatra és imád-
ságra buzdított a Szűzanya. Ezt köve-
tően még ötször jelent meg a gyerme-
keknek és három titkot bízott rájuk. 
Az első titok a pokol látomása volt, a 
második a második világháború jöven-
dölése és Mária Szeplőtelen Szíve tisz-
teletének kinyilatkoztatása, a harmadik 
pedig II. János Pál pápa merényletének 
a jóslata.

Ezen titkok sugallatára, a Fatimai 
Boldogságos Szűz Mária kérésére fogal-
mazták meg a fatimai fohászt, melyet 
kérésére mondanak a rózsafüzér imád-
kozásakor: „Ó, Jézusom, bocsásd meg 
bűneinket, ments meg minket a pokol 
tüzétől, és vidd a mennybe a lelkeket! 
Különösen azokat, akik legjobban rá-
szorulnak irgalmadra! Ámen.”

Hitünk leghitelesebb tanúja

Pesti József képriportja
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A megnyitó után kezdetét vette az 
állásajánlatok „böngészése”. A legtöbb 
cég operátori, gépsor összeszerelői és 
targoncás állás betöltésére kínált le-
hetőséget. Ugyanakkor a szakmun-
kás képesítéssel rendelkezők többek 
között festő, lakatos, köszörűs és he-
gesztői pozícióra is vállalkozhattak. Az 
EURES tanácsadás a külföldi munka 
után érdeklődőknek nyújtott segítsé-
get és széleskörű tájékoztatást.

Az állásbörze a tavalyihoz hasonló-
an, idén is kiemelt figyelmet fordított 
a képzési ajánlatok népszerűsítésére, 
a tanulni vágyók 75 szakmai képzés 
közül választhattak. A regisztrált állás-
keresők száma 2750 fő jelenleg, míg 
a relatív mutató szerint a regisztrált 
álláskeresők és a munkaképes korú la-
kosság aránya 4,9 százalék. A délelőtti 
órákban 685-en jelentek meg állás-
keresés céljából, ebből 133-an köz-
munka program dolgozói a Jászság 18 
különböző településén. Az állásbörze 
alkalmával vélhetően sokan megtalál-
ták a számukra megfelelő foglalkozást 
és munkahelyet.

Állás / Mozaik

Jászberényi telephelyre 

targoncavezetőt,
raktárost,

segédmunkást,
autószerelőt, vagy

mezőgazdasági
gépszerelőt

Felveszünk.
Szállás szükség esetén 

biztosított!
érd.: 0630/499-6819

kaputechnikai cég keres
ÉrtÉkesítÉsi 

területre
kollÉgát.

elvárás: műszaki ismeret, 
értékesítési tapasztalat, irodai... 

előny angol kommunikáció.

Fényképes önéletrajzzal e-mailben: 
munkaszerelo@gmail.com 

illetve Tel.: 70/771-5169

kőműveseket keresünk.
jelentkezni lehet:

06-70/773-5112-es telefonszámon.

Kelet-magyarországi munkavégzésre

pÉnz- És
ÉrtÉkszállító

kollégákat keresünk.

Feltétel: a jogszabályi
előírásoknak való megfelelés.

érdeklődni a 06-30/985-8384-es
telefonszámon lehet.

tisztelt lakosság!
A jászberényi V.V. 

nonprofit Zrt. ezúton 
tájékoztatja Önöket, hogy 
a pünkösdi ünnepek miatt 

a hulladékszállítás 
az alábbiak szerint alakul 

jászberényben:

● június 3.  szombat - 
hétfői program, (a hétfői
társasházi program június    
6-án, kedden kerül pótlásra)
● június 5. hétfő - 
szállítás szünetel

Kérjük, 
a tájékoztatónk 
szerinti napon 
a kukák 
kihelyezését 
reggel 6.30-ig!

A metálplaszt kft.  
jászteleki telephelyére www.metalplaszt.hu

MűAnyAgüZeMI TecHnoLógUsT
(fröccsöntő területre) keres 3 műszakos munkarendben.

Pályakezdők jelentkezését is várjuk. Bérezés megegyezés szerint.

előny: számítógépes ismeret, hasonló területen szerzett tapasztalat.

Érdeklődni: +36-30/381-9569 telefonszámon munkaidőben vagy 
a sandor.kollar@metalplaszt.hu e-mail címen lehet.

A metálplaszt kft.  
jászteleki telephelyére www.metalplaszt.hu

MInőségeLLenőrZésI MUnKÁrA
munkaerőt keres.

elvárás: középfokú végzettség, 2-3 műszak vállalása. 
előnyt jelent: hasonló területen szerzett tapasztalat, számitógépes ismeret.

Érdeklődni: +36-30/194-2084 telefonszámon vagy az 
attila.kurgyis@metalplaszt.hu e-mail címen lehet.
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Kevesebb 
az álláskereső

Korábban, februárban írtunk a négy-
éves szépségkirálynő, Menyhárt Lola 
sikereiről, aki ezúttal ismét eredmé-
nyesen szerepelt május 6-án a 14. 
Little Miss & Mister Hungary gyer-
mekszépség és tehetségkutató verse-
nyen. Korcsoportja győzteseként ő 
képviseli Magyarországot a bulgáriai 
világversenyen.

szabó

Hamarosan negyedik születésnap-
ját ünnepeli a Mini Miss Hungary 
2017 győztese, így nem túlzás azt mon-
dani, hogy szinte a kifutón tanult meg 
járni. A siófoki CE Plaza Hotelben 
rendezett versenyt négynapos felkészí-
tő tábor előzte meg, ahol Lola számos 
fotózáson vett részt többek között sellő 
jelmezben, utcai vagány öltözetben, bi-
kiniben, valamint jászsági hagyomány-
őrző-, és estélyi ruhában. 

– Úgy véljük fontos jászberényi 
gyökereinket népszerűsíteni, így nem 
volt kérdés, hogy Lola jászsági viselet-
ben áll a zsűri elé, azonban megdöb-
bentő volt számunkra, hogy szinte csak 
mi ragaszkodtunk saját tájegységünk 

öltözékéhez – emlékezett vissza a ver-
seny élményeire Menyhárt Gábor, a 
szépségkirálynő édesapja.

Lola bájos arca, tengerkék szemei 
és különleges vörös tincsei a zsűrit is 
lenyűgözték, azonban a sikerhez a te-
hetségére is szükség volt, amit balett 
fellépéssel bizonyított. A produkciót 
mások mellett értékelte Kiszel Tünde 
és lánya Donatella, Romhányi Judit, a 
CE Plaza Hotel marketingigazgatója, 
illetve Kovács Miklós, a Mercedes-Benz 
Siófok tulajdonosa.

–  A kislányunk végig ügyesen helyt 
állt a verseny alatt, imádta a fotózáso-
kat, és már egyre otthonosabban mo-
zog a színpadon – mondta a büszke 
apuka. – A kislány pozitív hozzáállását 
igazolta az is, hogy a beszélgetésünk 
alatt, Lola kíváncsian kérdezte édes-
apját, mikor vehet részt legközelebb is 
hasonló megmérettetésen. 

A mini szépségnek nem kell sokat 
várnia, hiszen augusztusban Bulgária 
ad otthont a világversenynek, melyen 
Lola képviseli Magyarországot. De 
addig az óvodások átlagos életét éli a 
Központi oviban, azzal a különbséggel, 
hogy játék helyett igazából is királynő.

Lola a világszépe versenyen
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Ekkor rendelni sem lehetett volna 
jobb időt, a kellemes melegben sokan 
készülődtek az állatkert székely kapujá-
nál felállított induló-érkező helyszínen. 
Az ország minden részéből érkeztek 
túrázók, de természetesen a helyiek és 
környékbéliek voltak többségben. Csa-
ládok, baráti társaságok, osztálytársak, 
munkahelyi közösségek, párok indul-
tak együtt, többen kutyát is hoztak 
magukkal. Volt, aki háti hordozóban 
vitte gyermekét, de akadt olyan is, aki 
háromkerekű futó babakocsiban ülő 
csöppséggel teljesítette a távot. A vá-
lasztható túrák lehetősége bővült, az 
elmúlt években igény mutatkozott a 
rövid (tíz kilométeres Zagyva menti 
sétatúra) és a hosszú (28 kilométeres 
Zagyva-Hajta teljesítménytúra) távok 
között még egy „közepesre” is. Így 
meghirdették a 16 kilométeres távot is, 
ami a Zagyva – Bán hegy teljesítmény-
túra elnevezést kapta. 

A szervezők az elmúlt évben kezd-
tek hozzá egy turistaút kialakításának 
a vadregényes ártéri erdőkben. Ezen 
az ösvényen már a „Várdombon” túlra 
lehet eljutni, a háborítatlanul kanyar-
gó Zagyva partvonalát követve. Innét 
pedig már nem sokat kellett gyalogol-
ni a valamikori kerekudvari uradalom 
kápolnájához, ami most nyitva állt az 
érdeklődők előtt. A Gosztonyi kúria 
romjai mellett felállított szponzorált 
frissítőponton ki-ki erőt gyűjthetett, 
vagy a visszaútra a Zagyvamenti Ter-
mészetvédelmi Terület ártéri rétjein át, 
vagy továbbindulás előtt a Bán hegy és 
a Hajta irányába.

A Zagyvamenti sétatúrát választot-
ták a legtöbben (256) idén is, de sokan 
nekivágtak a Zagyva-Bán-hegy útvo-
nalnak(213) – , ami így jó ötletnek 
bizonyult. A Zagyva – Hajta túrán in-
dultak talán kicsit kevesebben, (112), 
de a legnehezebb dolguk nekik akadt. 
A Hajta Természetvédelmi Terület „kü-
szöbén”, az Almás ér gázlóján, csak me-
zítláb lehetett átkelni a vízen, jövetben 
és menetben is. Kárpótlást jelenthetett 
a „Hajta szívében” a Nagy – Király ta-
nya, melynek öreg eperfákkal árnyékolt 
udvarán, tájjellegű frissítéssel – abárolt 
szalonnával és hideg fröccsel –, várták a 
megfáradt túrázókat, akik közül a leg-
elszántabbak a közeli Hajta patakban 
is megmártóztak, „paraszt wellnessel” 
hűsítve magukat a melegben.

A túrák teljesítőit a célban a ha-
gyományokhoz híven egyedi oklevél és 
kitűző várta, ami a Bán-hegyen látható 
feszületet, haranglábat ábrázolta. Plusz 
ajándékot jelentett még a város által ké-
szíttetett turisztikai kiadvány, melyben 
a bejárt tájegységekről, az ottani nö-
vény és állatvilágról találhatók leírások. 
Sőt, egy térképet is tartalmaz, aminek a 
segítségével bármikor barangolhatnak 
a város környéki természetvédelmi te-
rületeken.

Szervezett Hajta túra legközelebb 
ősszel indul kerékpárral és jövő május-
ban újra gyalogosan.

Szabadidő / Sport
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Gyalogosan a 
Zagyva mentén

A Jászberényi Röplabda Klub vezetése 
május 17-én a 2016. év lezárásaként 
közgyűlést hívott össze. A pénzügyi 
beszámoló elfogadása után a négy éve 
regnáló elnök, Molnár László lemon-
dott és Oszvald Nándor személyében, 
új elnököt választott a közgyűlés.

ács

A meghirdetett időpontra a közgyű-
lés nem volt határozatképes – a több 
mint ötven szavazati joggal rendelkező 
tagból mindössze 14-en voltak jelen –, 
így azt egy fél óra múlva megismétel-
ték, ami a szabályok szerint már keve-
sebb létszámmal is megtartható volt. 
Elsőként a JRK elnöke Molnár László, 
a 2016/17-es versenyév pénzügyi beszá-
molóját tárta a hallgatóság elé. Ebben 

elhangzott, hogy több mint 93 millió 
forintos bevétellel gazdálkodtak 2016-
ban. Ebből áthoztak 2017-re több mint 
23 milliót, amit jórészt el is költöttek. 
Viszont semmilyen tartozásuk nem ma-
radt fenn, és kicsivel több, mint egy mil-
lió forint maradt a bankszámlájukon.

A beszámoló elfogadása után Mol-
nár László lemondott az elnöki posztról, 
mindenkinek megköszönve négyéves 
munkáját. Tevékenységét Szabó Tamás, 
a város polgármestere mellett, Deme 
Gábor a felnőtt csapat volt edzője is el-
ismerte és megköszönte. Ezt követően a 
levezető elnök Lukács Ákos, az új elnök 
személyére tett javaslatot Oszvald Nán-
dor személyében. 

– Van elképzelésünk az utánpótlás 
minél hatékonyabb bevonására és né-
hány felnőtt játékossal is előrehaladott 

tárgyalásaink vannak. Viszont egyelőre 
nem áll rendelkezésünkre olyan anyagi 
támasz, ami ennek végrehajtására ele-
gendő lenne. Így azzal a feltétellel tud-
juk vállalni a feladatot, ha mellénk áll 
a város, és segít nekünk anyagiakban 
és mindenféle erkölcsi támogatásban – 
mondta felszólalásában Oszvald Nán-
dor. Felvetésére azonnal válaszolt Szabó 
Tamás: 

– A város vezetése részéről megvan 
a bizalom. A költségvetésben benne van 
a 27 millió forintos támogatásunk, ami-
nek a felét már átutaltuk. Nem látom 
akadályát annak, hogy a második felévre 
eső összeget is megkapja a klub. Viszont 
arra kérem a leendő elnökséget, hogy 
mindenképpen gondoskodjanak szpon-
zorokról, támogatókról, mert hosszú 
távon csak így működhet eredményesen 
a röplabda klub – mondta el a város pol-
gármestere.

Válaszát alapul véve Oszvald Nán-

dor elvállalta az elnöki felkérést, amit a 
közgyűlés egyhangú szavazással megerő-
sített. Ezzel nem ért véget a választás, hi-
szen négyéves eredményes munka után 
Szántai Tibor is lemondott elnökségi 
tagságáról. A teremben végül is ketten 
elvállalták a felkérést, így az új elnök 
munkáját Szigediné László Rita és Luk-
ács Ákos mellett az újonnan megválasz-
tott Deme Gábor és Kövér Attila is segíti 
majd. 

Az új vezetőség nevében Deme 
Gábor bővebben kifejtette, hogy az 
utánpótlásképzésre fektetnek nagy 
hangsúlyt. Azt szeretnék elérni – mint 
Sárközy László idejében –, hogy minden 
korosztálynak legyen egy-egy edzője és 
Litkei Gábor vezetésével rendszerezetten 
felépítve, biztosítva legyen a felnőtt csa-
pat szerepeltetése is. Majd a JRK új el-
nöke bejelentette, hogy a felnőttek szak-
vezetője Deme Gábor lesz, akit Makai 
Péter segít majd.

Új elnök a röpiseknél

Ha a röplabdáról beszélünk az elmúlt négy év sike-
reiről is beszélünk Jászberényben. A Molnár család 
jelentős anyagi és szellemi befektetéssel a hátán vit-
te ezt a sportágat. Lelkes amatőr csapatból eredmé-
nyekre képes harmadik, negyedik helyeket felmuta-
tó profi csapatot hoztak létre. A május 17-én tartott 
közgyűlésen – talán sokak meglepetésére – mégis 
lemondott ifj. Molnár László és Oszvald Nándort 
választották meg új vezetőnek. Tőle érdeklődtünk a 
jelenről, a jövőről és kicsit azért a múltról is.

halász

Mennyire váratlan ez a váltás a berényi 
röplabda sport vezetésében?

A nagyközönség számára nyilván meglepetés 
a Molnár Laci elmúlt négy évi kemény munkája, 
és az eredmények láttán, amelyek sporttörténelmi 
kötetekbe kívánkoznak. Mi elsőként köszöntük 
meg neki ezt a tevékenységét, azonban közelebb-
ről láttuk az eseményeket. Tavaly július 17-én 
Laci levelet írt az elnökségnek, amelyben jelezte, 
hogy közösen keressünk új elnököt és elnökéget, 
mert legkésőbb a (most lezárult) bajnokság vé-
géig vállalja ezt a feladatot, és 2017 májusában 
mindeképpen lemond. Most ez történt meg.

A külső szemlélő annyit vehetett észre a tek-
tonikus mozgásokból, hogy a csapat hatodik já-
tékosa, vagyis a legelfogultabb közönség, a fan-
klub bojkottálni kezdte a csapat mérkőzéseit.

Ez a bojkott valószínűleg hozzájárult a Nyír-
egyháza elleni elbukott bronzcsatához, persze a 
sportban sincs olyan, hogy mi lett volna, ha... Azt 
láttam, hogy Laci a gazdasági életben rendkívül 
sikeres fiatal vezetőként immár fő-fő húzóereje a 
családi vállalkozásuknak, ami egyben azt is jelen-
tette, hogy bármilyen energikus, neki is fogyha-
tott az ereje, de még inkább az ideje. Határozott 
stílusú ember, egy-egy döntése lehet, hogy a drukke-
reknek nem minden esetben tetszett. Azt azonban 
hangsúlyozom, hogy a régi elnökség is teljesen korrekt 
kapcsolatban állt végig a leköszönt elnökkel, aki igen 
pontosan szétválasztotta a feladatokat: ő vállalta a baj-
nokság zökkenőmentes végigvezénylését, annak finan-
ciális részét is vezényelve, minket pedig arra kért, hogy 
keressünk megfelelő elnököt és elnökséget.

Személyes vonatkozásokra majd az interjú vé-
gén térjünk ki, de itt megkerülhetelen a kérdés: ho-
gyan találtak Önre?

Nem nagy a mi városunk, ha úgy tetszik, nincs 
nagy merítés. Arra gondoltunk, hogy csak köztisztelet-
ben álló, a röplabda sportért önzetlenül munkát vál-
laló, és ezt a sportot imádó emberek jöhetnek szóba. 
Akik ilyenek, azok már valamit bizonyítottak is, így, 
vagy úgy, közel kerültek a berényi röplabdázáshoz. 
Több név is szóba került, aztán az is döntött, hogy a le-
hetséges jelöltek közül ki az, aki mobilabb, tehát gyors, 
akár napi beavatkozást is lehetővé tesz a munkahelye.

Mennyiben új a felállt elnökség az előzőhöz ké-
pest, különösen a feladatait tekintve?

Rólam már szó volt, ezen kívül kérésemre bekerült 
az elnökségbe Deme Gábor vezetőedző, hogy minden 
egyes alkalommal jelen legyen megbeszéléseinken a 
szakma, és általa az öltöző hangulata, véleménye is. 
Úgy látjuk, hogy eleinte heti rendszerességgel tartjuk 
az üléseket.

Az elnökségi ülésen őszinte nagyrabecsüléssel 
köszönték meg a lemondott elnök és családja mun-
káját. Mi az, amiben továbbviszik az ő elképzelését 
és miben akarnak változtatni?

Folytatni kell azt a megkezdett munkát, ami az ed-
digi sikereket eredményezte, és azt a profizmust, ami 
ezt lehetővé tette. Amiben változtatni szeretnénk, az 
az utánpótlás előtérbe helyezése. Az országos röplab-
da szövetség szlogenjével teljesen egyetértünk, hogy a 
magyar bajnokság ne középszerű külföldiekből, hanem 

magyar játékosokból álljon és erősödjön. Lefordítva a 
mi csapatunkra: azt szeretnénk, hogy a kezdő sorba ne 
egy-két magyar játékos is beférjen, inkább azt, hogy a 
magyar játékosok mellett egy-két igazán kiváló külföldi 
lány is szóhoz juthasson.

Ennek érdekében azt tűztük ki célul, hogy féltucat-
nyi korosztályban kellő számú játékosunk legyen, min-
den korosztály külön edzővel és biztonságos létszám-
mal. Az utánpótlás bajnokságokon még nem voltunk 
a jobbak között, így elég nagy a szakadék eredményes-
ségben a felnőtt NB I-es csapatunk és a kicsik között.

Eddig is minden korosztályos bajnokságban in-
dultak a berényiek, nem?

Ez így van, de tegyük hozzá, hogy átfedésekkel. A 
szövetség azonban nagyon szigorú lesz a jövőben ebben 
a tekintetben, nem támogatja a korosztályok között, 
illetve az utánpótlás- és felnőtt csapat közti átfedése-
ket. Sőt, elvárja, hogy egy-egy korosztályban a legjobb 
egyesületek több csapattal is induljanak.

Nagyon sodródik a beszélgetésünk az anyagiak 
felé, de előtte még mondja meg, milyen célt tűznek 
ki a felnőtt csapat elé?

Ütőképes csapatot hozunk létre úgyis, hogy az 
előző bajnokság első sorából nem maradnak itt a kül-
földiek. A magyarokra alapozunk főleg, előrehaladott 
tárgyalásokat folytatunk az új csapat tagjaival, s ötükkel 
már meg is állapodtunk. Örömmel mondhatom, hogy 
Pintér Andrea, Lékó Lilla, Bleicher Nóra, Borsos Lilla és 

Bertók Bettina már berényi játékos. A tíz-tizenkét játé-
kosból álló keret több kiszemeltjével is az egyeztetések 
végén járunk, kötük két maghatározó játékossal. Ma-
gas kvalitású csapat lesz ez, akiknél nem kérdés a legfel-
sőbb osztályban való benntmaradás. Jobban alapozunk 
a jászberényi, jászsági érzületre. 

A leköszönő elnök beszámolójából kitűnt, hogy 
a röplabdaklub gazdálkodása 90-100 milliós sáv-
ban mozgott, és főleg a Molnár család áldozatvál-
lalásának köszönhetően kiegyensúlyozott volt. A 

kasszában váltáskor egymillió forint maradt. 
Miből fognak építkezni?

Szabó Tamás polgármester úr kijelentette az 
elnökségi ülésen, hogy a röplabda sportot, Jász-
berény legelőkelőbben jegyzett sportágát a város 
a jövőben is támogatja. Az idei költségvetésben 
27 millió forint szerepel, aminek a felét koráb-
ban már át is utalták. Szigorú költségvetést ter-
vezünk, 70 millió forint körüli felső plafonnal.

Min/kin fognak spórolni?
A játékosokon semmiképp. Ezt úgy értem, 

hogy alaposan körülnéztünk az elmúlt fél évben 
a játékos piacon és találtunk tehetséges(ebb) lá-
nyokat, akik az elért eredményeink alapján reá-
lisabb összegekért szívesen eljönnek ebbe a kis-
városi környezetbe. Viszont többet alapozunk az 
önzetlen segítőkre és a város és a Jászság gazda-
sági életének a szereplőire is. Egyértelmű, tiszta 
képet mutatunk a sportágunkról az ifjúság ne-
velésében betöltött szerepünkről, és nem utolsó 
sorban a kölcsönös előnyökről: a híradásokban, 
a televíziós közvetítésékben gyakran szereplő 
játékosaink, a játékosaink mezei, a csarnokunk-
ban elhelyezett hirdetések a lokálpatriótizmus 
mellett anyagilag is előnyösek lehetnek a vállal-
kozások számára.

Befejezésül személyes kérdések következze-
nek! Miért vállalta el az elnökséget?

Röviden fogalmazva köszönet gyanánt, amiért be-
fogadott a város. Aktívan élő ember vagyok, és ahogy 
a vállakozásom lábra állt, volt időm, módom körül-
nézni, megismerni az itteni embereket, és természete-
sen úgy döntöttem, hogy nemcsak itt élek, de aktívan 
részt is kívánok venni a jászsági mindennapokban. 
Elvarázsolt engem a jászok identitástudata, többek 
között ennek is köszönhetem, hogy a szkíta kiállítás 
anyagát elkészítettem, hogy az érdeklődésem ebbe az 
irányba erősödött.

Nagy tisztelői vagyunk az alkotásainak, épp 
ezért kérdezzük,  mi lesz a művészi munkásságával?

Amikor kissé szétszakadt az elnökség, illetve a 
szurkolótábor, önzetlenül közvetítőként vettem részt 
a folyamat normalizálásában. Oda-vissza becsültük 
egymás teljesítményét, így mindkét féllel előítéletek 
nélkül tudtam beszélni. Elnökségről akkor még szó 
sem volt. Ez a feladat valóban sok energiát igényel, 
ahogy az élethivatásom is. Megkerestek Dubai-ból, s 
egy kereskedőház a napokban vitte ki a prezentációs 
bemutató anyagomat egy sejkhez, és a közeli szulta-
nátusban is megmutatják a műveimet., Ugyanők a 
kínai piacot is szeretnék a munkáimmal megcélozni. 
Mondhatom, hogy nagy az érdeklődés, jól mennek a 
dolgaim, és nemcsak külföldön, de Magyarországon is 
olyat szeretnék alkotni, ami továbbviszi, és öregbíti a 
Jászság jó hírét. Jelenleg mindkét feladathoz elég erőt 
érzek magamban.

Ütőképes csapatot hozunk létre
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Programok
● Klubdélután művészekkel
Május 25-én, csütörtökön 17 órakor 
Bujdosó István címfestő munkáiból 
nyílik kiállítás a Hamza Gyűjtemény 
és Jász Galériában. A tárlat június 24-
ig látogatható a múzeum nyitvatartási 
idejében.
● Mága Zoltán gálakoncert
Május 26-án, pénteken 19 óra-
kor Mága Zoltán hegedűművész, a 
Primarius Szimfonikus Zenekar, va-
lamint Nyári Károly és leányai adnak 
koncertet a Déryné Rendezvényház-
ban. A fellépők a hangverseny bevéte-
lét a Szent István Körúti Iskola alapít-
ványának javára ajánlják fel.
● VI. Jászberényi Sportágválasztó
Május 27-én, szombaton 10 órától 
18 óráig változatos sportbemutatók-
kal várják az érdeklődőket a Margit-
szigeten, a Városi Strandfürdőben, a 
Klapka iskola udvarán és tornatermé-
ben, valamint a Szántai-kertben.
● Hagyományok hétvégéje
Május 27-én, szombaton 11 órakor 
gyermekek néptáncbemutatójával ve-
szi kezdetét a hagyományok hétvégéje 
a Jászföld Hagyományőrző Egyesület 
szervezésében, a Bartal tanyán. 11.20 
órakor dr. Fazekas Sándor földműve-
lésügyi miniszter, Pócs János, a Jászság 
országgyűlési képviselője és Szász Jenő 
nyitják meg ünnepélyesen a rendez-
vényt. Az ebédhez Fehér Endre és ci-
gányzenekara szolgáltatják a muzsikát, 
majd a délután folyamán hagyomány-
őrző csoportok szórakoztatják a vendé-
geket. 20 órától a Bikini koncertezik, 
22 órától pedig Sipos F. Tamás bulija 
zárja a rendezvényt.
● Hősök napja
Május 27-én, szombaton 18 órakor 
szentmisével emlékeznek a hősökre a 
Szentkúti templomban, majd 19 óra-
kor a II. világháborús emlékműnél 
hajtanak fejet a háború áldozataiért, 
ahol Jakab István országgyűlési kép-
viselő mond beszédet. A tiszteletadás 
utolsó állomásánál, az I. világháborús 
emlékműnél 20 órakor koszorúznak 
a Déryné Vegyeskar és a 298. számú 
Lehel Vezér Cserkészcsapat közremű-
ködésével.
● Városi gyermeknap
Május 28-án, vasárnap 10 órától 
Kultúrzuggal, játékparkkal, népi já-
tékokkal, 13 órától kalandpróbával 
várják a legkisebbeket és családjaikat 
a Margit-szigeten. A színpadon 10.30 
órakor a 100 Folk Celsius muzsikál, 
majd 14 órától a Katica és bogárgye-
rekek, 15 órától pedig Lusta Jankó 
történetét viszik színre. Papp Anett 10 
órától és 14 órától tart alkotói érzéke-
nyítés foglalkozást.
● Megemlékezés
Május 28-án, vasárnap 16 órakor is-
tentisztelettel, műsorral, koszorúzással 
emlékeznek a helyi háborús áldozatok-
ra Tőtevényen, az Erdei Vendégháznál 
(volt iskola).
● Bakancslista
Május 30-án, kedden 18 órakor Al 
Ghaoui Hesna tart előadást (F)élj bát-
ran! címmel a Déryné Rendezvényház-
ban.
● Folyóirat bemutató
Május 29-én, hétfőn 16 órakor mu-
tatják be a Rubicon folyóirat Jászkun 
számát a városi könyvtárban. Előadást 

tart Hermann Róbert hadtörténész és 
Rácz Árpád, a Rubicon történelmi fo-
lyóirat főszerkesztője.
● Huszár hagyományőrzés a Jászság-
ban
Május 31-én, szerdán 17 órakor 
Ézsiás Vencel, a jászfényszarui Szűcs 
Mihály Bandérium kapitánya tart elő-
adást Huszár hagyományőrzés a Jász-
ságban címmel, a Jász Múzeumban.
● Időpontváltozás! – LehellŐ
Június 2-án, pénteken 18.30 órakor 
prof. dr. Boros László biokémikus ösz-
szegzi az előző előadásán vett lehelet-
minták eredményeit a Főnix Fészek 
Műhelyházban.
● Fleur de Lys és Júlia
Június 3-án, szombaton 18.30 óra-
kor mutatják be a Fleur de Lys és Júlia 
című musicalt Stephanie Schlesser fő-
szereplésével a Főnix Fészek Műhely-
házban.
● Makettverseny és kiállítás
Június 3-án és 4-én, szombaton és 
vasárnap rendezik a XI. Makettinfo 
Kupát és kiállítást az Ifjúsági Házban. 
Az eredményhirdetésre június 4-én, 
vasárnap 14 órakor kerül sor.
● JNE Ünnepi Gálaműsor
Június 3-án, szombaton 16 órakor a 
45 éves Jászság Népi Együttes és a 15 
éves Viganó AMI táncosai adnak ün-
nepi gálaműsort a Bercsényi úti Sport-
csarnokban.
● Emlékezés Maléter Pálra és 100 
éve született harcostársai
Június 6-án, kedden 16 órakor a 
Nagy Imre Társaság Jászberényi Szer-
vezete tart megemlékezést Maléter Pál 
és 100 éve született harcostársai tiszte-
letére a városi könyvtárban. A múltat 
Gyenes Judith, Maléter Pál özvegye 
idézi fel.
● A hónap műtárgya
Június 6-án, kedden 17 órakor Ben-
ke László: Zagyvaparti házak című 
festményét mutatják be a hónap mű-
tárgyaként a Szikra Galériában.
● IX. Könyves Csütörtök
Június 8-án, csütörtökön 10 órá-
tól az ünnepi könyvhét alkalmával a 
Jászberényi Városi Könyvtár munka-
társai könyvvásárral, ingyenes beirat-
kozási lehetőséggel, képes verslánccal, 
vetélkedőkkel várják az érdeklődőket 
a Fürdő utcai parkban. A versenyek 
eredményhirdetésére 17 órakor kerül 
sor, majd azt követően, 17.10-től a 
Kávészünet zenekar ad koncertet.
● Időpontváltozás! – Csillagászati 
előadás
Június 9-én, pénteken 18 órakor dr. 
Csizmadia Szilárd csillagász tart elő-
adást a városi könyvtárban.
● Nemzeti Összetartozás Napja
Június 2-án, pénteken 17 órakor dr. 
Farkas Kristóf Vince tart előadást Tria-
nontól Párizsig címmel tart előadást a 
Nemzeti Összetartozás Napja alkalmá-
ból a városi könyvtárban, majd június 
3-án, szombaton 14.30 órakor ko-
szorúzással és műsorral emlékeznek a 
Trianoni emlékműnél.
● Fonó Klub
Június 10-én, szombaton 17 órától a 
gyermekek táncházával veszi kezdetét a 
Fonó Klub következő alkalma a Jászság 
Népi Együttes Víz utcai székházában, 
majd 20.30 órától a tízéves Dobroda 
zenekar muzsikál hajnalig.

Szombaton hatodik alkalommal ren-
dez városunkban a Jászkerület Non-
profit Kft. sportágválasztó napot. A 
színes programok kitartanak egész 
hétvégén, mert vasárnap a gyerekek 
vehetik birtokba a Margit-szigetet a 
városi gyermeknap apropóján. 

A sportágválasztó helyszíne ezúttal is 
a Margit-sziget, a Városi Strandfürdő, a 
Klapka Szakközépiskola udvara és torna-
terme, valamint a Szántai-kert lesz, ahol 
a szokásoknak megfelelően, a sportágak 
kipróbálhatók mindenki számára. A 
Margit-szigeten felállított színpadon 10 
és 18 óra között számos sportág bemu-
tatkozik majd. Újdonság, hogy egyko-

ri NB I-es sportolók közül többen is a 
helyszínre látogatnak– „Volt egyszer…” 
valamint: „Azok a csodálatos 80-as, 90-
es évek…” szlogennel, kézilabdások, 
röplabdások, jégkorongozók és focisták, 
edzők találkoznak egymással sok-sok év 
után. A rendezvényre kilátogatók ezúttal 
is sporttotót tölthetnek ki, és a matrica-
gyűjtő játék keretében értékes sportsze-
rekhez juthatnak a rendezvény végén.

Vasárnap délelőtt tíz órakor kez-
dődik a gyermeknapi műsorfolyam a 
szigeten, ahol számos izgalmas előadást 
láthatnak, játékot próbálhatnak ki, vagy 
alkothatnak a kicsik. A nap sztárvendé-
ge a 100 Folk Celsius együttes fél tizen-
egykor lép színpadra.

Sportágválasztó és gyereknap

A kor korrekt krónikása az előadó-
művész, Földes László Hobo, aki 
meghatározó alakja a magyar zenei és 
művészeti életnek. A tolmácsolásában 
elhangzó versek és dalok nemcsak hi-
telesek és őszinték voltak, de lélekbe-
hatolóan elgondolkodtatók is. A Halj 
meg és nagy leszel! című zenés mono-
dráma, kálvária: a művész és általa a 
magyarság elmúlt hetven évét fogta át 
május 18-án este a Főnix Fészek Mű-
helyházban.

demeter

A két és félórás megrázó erejű elő-
adás Földes László személyiségére és él-
ményanyagára épül. A zenés betétekkel 
színesített 14 stációból álló kálvária szü-
net nélkül ment le, Vidnyánszky Attila 
rendezésében. A színpadon üres arcú 
figurákat látunk, azokból nézett le ránk 
a mesélő, megtöltve azokat élettel. Az 
egyes életkorok: a mezítelen csecsemő, a 
kommunista apja és a fennálló rendszer 
ellen lázadó kamasz, a hosszú hajban is a 
szabadságot kereső suhanc, a benne rej-
tőző vadállatot is kihozó zenész egy-egy 
báb segítségével, Hobo mostani arcával 
jelent meg a színpadon. 

Történeteket mesélt, nem sztorizott, 
a Halj meg és nagy leszel ugyanis nem-
csak róla szólt, az ország, a korszak, a 
„mi meséinket” is hallhattuk. A hosszú 
darab stációi között állomásokon jár-
tunk, mint a második világháború vége, 
a Rákosi- és Kádár-korszak, a rendszer-
váltás vagy a mai Magyarország. 

„Úton lenni a boldogság”, mondja 
többször is, és ez az út valójában nem a 

bluesról szól, nem a hidegháború egyik 
„csodafegyveréről”, azaz a rock and roll-
ról, hanem az istenkeresésről. Egyháztól 
függetlenül és hitetlenül, mindvégig az 
Úrral diskurál. Megbeszéli vele ügyes-
bajos dolgait, faggatja sorsáról, fájdal-
mát ordítja el dalokban, és kéri, hogy 
bár már látszik a vég, egy kicsit játszhas-
son még.

 A történeteket felolvasások és zenék 
fűzik össze, Hobo Blues Band, valamint 
a Hobo és Bandája előadásában ismertté 
vált dalok közül felcsendült többek kö-
zött a Másik Magyarország, a Szimpá-
tia az ördöggel, a Vadászok kivonulása, 
a Kis vörös kakas, az egykor betiltott 
Bevonuló baka blues vagy a Barbi baba 
blues is. Az előadást nemcsak saját dalok 
illusztrálják, elhangzik egy részlet Cseh 
Tamás Budapest című számából, meg-
idézi Poór Péter táncdalénekest, aki ka-
tonatársa volt, és még számos emblema-
tikus karaktert az elmúlt hetven évből, 
Baksa Soós Jánost, Mick Jaggert, Lenont. 
Nem a legjobb dalokat csemegézték ki, 
hanem Hobo életének fordulópontja-
ihoz igazodtak, a gondolatok, a dalok 
üzenetei határozták meg, melyiket hasz-
nálják éppen. 

A már több mint hetvenéves Föl-
des László a tőle megszokott módon 
kendőzetlenül hívja elő a tényeket, és 
néz szembe csecsemő, úttörő, katona, 
beatnik, renitens hippi, vadember ön-
magával, utolsó „szerepében” a család-
apával. 

A Főnix Fészek néhány négyzetmé-
ternyi színpadán is saját útját járta, saját 
magát játszotta Hobo, hiszen úton lenni 
a boldogság, megérkezni a halál.

A magyarság hetven éve

A Magyar Posta megalakulásának 
150. évfordulójára a Postamúzeum 
országjáró vándorkiállítást indított 
azokra a településekre, ahol szintén 
150 éve nyílt postahivatal. 

g. cs.

A Postamúzeum vándorkiállítását 
május 18-án, csütörtökön 9 és 17 óra 
között tekinthették meg az érdeklő-
dők Jászberényben, a Lehel vezér tér 1. 
szám alatt, a főpostával szemben.

Az aprócska, de annál érdekesebb 
kiállítás nemcsak olvasnivalót, régi postai 
eszközök, gépek látnivalóját kínálta, de a 
digitális technikának köszönhetően egy 
időutazó, 150 évvel ezelőttről érkezett 
kézbesítővel is fotózkodhattak az érdek-
lődők. A kisebbek korhű ruhában ábrá-
zolt postahivatali dolgozók alakját illeszt-
hették össze a mágnes táblán, de kisfilmet 
is láthattak a Magyar Posta 150 évéről.

Történelmet is 
kézbesítenek

Június hónap műtárgyaként Benke 
László Zagyvaparti házak című olaj-
festményét ajánlja Szikra István az ér-
deklődő művészetbarátok figyelmébe. 

A festménybemutatóra június 6-án, 
kedden 17 órakor kerül sor, a szokott 
helyszínen, a Szikra Galéria kávéházá-
ban.  A festményt, az alkotó fia, ifj. Ben-
ke László művésztanár hozza közelebb a 
jelenlévőkhöz. A művészeti élményt a 
Palotási János Zeneiskola növendékei-
nek műsora teszi teljessé.

A hónap műtárgya

A Jászberény város története kötete-
inek elkészítése a Jászsági Évkönyv 
szerkesztése és megjelenése kapcsán 
fogalmazódott meg. Egyre inkább ér-
ződött, hogy hiányzik egy a város tör-
ténetét részletesen feltáró és bemutató 
kézikönyv. A megvalósuláshoz min-
dig konkrét, vállalkozó személy kell, 
aki ebben az esetben értelemszerűen 
az évkönyvek főszerkesztője lett.

h. l.

Pethő László professzor kitartó kez-
deményezése nyomán 2013-ban sza-
vazott meg először támogatást a város 
önkormányzata, amit a későbbiekben 
még kétszer megtett, így a három kötet 
megjelenését összesen 10,5 millió fo-
rinttal támogatta. Ezen túl a támogatók 
maguk az olvasók is, akik mintegy 1,5 
millió forintért megvásárolták az eddig 
megjelent könyveket. 

A kötetek főszerkesztője előzetesen 
és előzékenyen érdekességeket osztott 
meg velünk. Ebből kiderül, hogy a vál-
lalkozás egyre terebélyesedett a szerzők 
és az oldalszám tekintetében is. A 2014 
májusában megjelent első kötetbe 14, 
a 2015-ben megjelent másodikba 15, 
a most megjelenőbe már húsz szerző 
tanulmányait adták közre. A kötetek 
közül az első 415, a második 600, a har-
madik pedig 752 oldal lett. 

Belelapozva a harmadik kötetbe – 
Jászberény története a harmincas évektől 
az ezredfordulóig – is látható, hogy a ko-
rábbi két könyvhöz hasonlóan a szerzők 
mindegyike kötődik valamilyen módon 
a városhoz, vagy a Jászsághoz. Többsé-
gük rendszeresen, vagy alkalmanként je-
lentetett már meg tanulmányt a Jászsági 
Évkönyvben. A kötetek munkatársainak 
legnagyobb hányada a városban, vagy a 
környéken él, nyugdíjas mérnök, tanár, 
a Jász Múzeum és az Eszterházy Károly 
Egyetem munkatársa. A második legna-

gyobb csoportot a szolnoki illetőségűek 
képviselik, akik főleg a Megyei Levél-
tárban és a Damjanich Múzeumban 
dolgoznak. Létszámukat tekintve alig 
marad el tőlük a fővárosi szerzők köre, 
akik többek között az Eötvös Lóránd 
Tudományegyetem tanárai és a Ma-
gyar Tudományos Akadémia, a Magyar 
Nemzeti Levéltár és a Veritas Történet-
kutató Intézet munkatársai.

A szerkesztő intencióinak megfele-
lően a szerzők mai szemmel dolgozták 
fel a témákat, amelyek egy része koráb-
ban tabutéma volt. Ilyen a ferencesek 
története; a jászberényi zsidóság utolsó 
évtizedei; a jászberényi honvéd helyőr-
ség szerepvállalása a II. világháborúban. 
Sokakat érdekelhet a város 1930-1945 
közötti országgyűlési képviselőinek be-
mutatása, vagy a helyi gazdaság történe-
tének alakulása.

A tanulmányok írói mérlegelték a 
háború utáni politikai, gazdasági és tár-
sadalmi változásokat, a gyáripar megje-
lenését és annak hatását, részben ennek 
is köszönhetően a város társadalmának 
átalakulását, több fontos politikai sze-
replő pályáját. A korábbiakhoz képest 

új szempontokat is figyelembe véve 
dolgozták fel 1956 forradalmát. Megje-
lenítették a főtér változásait, a városkép 
alakulását és a lakások építését.

Ugyancsak bemutatják a szerzők a 
humán szféra teljesítményeit és a terü-
letet érintő fontosabb változásokat, átte-
kintést adva az oktatásról, az egészség-
ügyről, a kultúráról és a versenysportról, 
utóbbit két állandó szerzőnk tollából.

Mivel a három tanulmánykötet idő-
rendben előre, felénk halad, természete-
sen a közelmúlt néhány fejezetét is ösz-
szegzi. Így részletes tanulmány olvasható 
a rendszerváltás időszakának helyi törté-
néseiről, és érdekes adatokat tudhatunk 
meg a helyi adózás változásáról.

Pethő professzor hangsúlyozta, hogy 
a tanulmányok elkészítésénél kiemelke-
dően fontos szempont volt a levéltári és 
egyéb források használata. Ezeket a for-
rásokat egészítették ki a sajtóban meg-
jelent anyagokkal, interjúkkal, rövidebb 
visszaemlékezésekkel. Sok lokálpatrióta 
segítette dokumentumok és fényképek 
átadásával a könyv elkészültét. Bevé-
geztetett, most már az olvasókon és az 
utókor megítélésén van a sor.

Kézikönyvek Jászberény történetéről
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Csütörtökön megélénkül az északi szél, a legmelegebb 
órákra 18-22 fok közé melegszik a levegő. Pénteken elő-
fordulhat zápor, zivatar, azonban hétvégére csökken a csa-
padék és kellemes idő várható. Jövő hét elején ismét száraz 
idő ígérkezik 27-28 fokos maximumokkal. 

Csütörtökön a negyedik fagyosszent, Orbán napja 
lesz. a néphit szerint ezen a napon kívánatos az eső, mert 
az ígér jó termést: „Ha Orbán nevet, a szőlő sír, ha sokat dörög, úgy jó.”

Sport / Ügyeletek

Egészségügyi ügyeletek
Gyógyszertárak
május 25. csütörtök
Kígyó Gyógyszertár
Jb., Kossuth u. 33.
Tel.: 502-655

május 26. péntek
Kossuth Gyógyszertár
Jb., Kossuth út 92.
Tel.: 411-368

május 27. szombat
Kígyó Gyógyszertár
Jb., Kossuth u. 33.
Tel.: 502-655

május 28. vasárnap
Kossuth Gyógyszertár
Jb., Kossuth út 92.
Tel.: 411-368

május 29. hétfő
Mérleg Gyógyszertár
Jb., Bercsényi út. 10.
Tel: 410-834

május 30. kedd
Zöldkereszt Gyógyszertár
Jb., Gyöngyösi út 44.
Tel: 413-382

május 31. szerda
Szentháromság Patika
Jb., Lehel Vezér tér 14.
Tel: 502-635

június 1. csütörtök
PatikaPlus (volt Elixír) 
Jb., Tesco, 
Tel.: 506-930

június 2. péntek
Thököly Gyógyszertár
Jb., Thököly u. 14.
Tel: 405-667

június 3. szombat
Thököly Gyógyszertár
Jb., Thököly u. 14.
Tel: 405-667

június 4. vasárnap
Szentháromság Patika
Jb., Lehel Vezér tér 14.
Tel: 502-635

Június 1-től a mindenkori ügyeletes gyógyszertár  ügye-
leti ideje a következő: hétköznap: 20-7 óráig, szombaton: 
19-9 óráig. Vasárnap és ünnepnapokon: 18-tól másnap reg-
gel 7 óráig. Szombatonként a TESCO-ban lévő PatikaPlus 
(volt Elixír Gyógyszertár) 12-19 óráig tart nyitva.

Fogorvosi ügyelet
Jászberényben
május 27. szombat
rendelési idő: 9-12 óráig
Dr. Krampek Márton
Jb., Zirzen Janka u. 6.
Vasárnaponként
7-15 óráig:
Szolnok, Móra Ferenc u. 9.
Tel.: 56/429-937.
Gyermekorvosi ügyelet 
szombat, vasárnap a
Thököly úti rendelőben 
8-tól 18 óráig lesz.
Központi felnőtt- és 
gyermekorvosi ügyelet:
Jászberény, Thököly út 13.
Tel.: 06-70/370-31-04
Hétköznap: 18-tól 8 óráig.
Hétvégén, pihenő- és 
ünnepnap: 8-tól 8 óráig
Ambuláns felnőtt-ellátás 
hétvégén és ünnepnap: 
8-tól 8 óráig

Közérdekű telefonszámok
J.V.V. Nonprofit Zrt. 24 órás városüzemeltetési ügyelet: 06-57/411-933; 
Ebrendészeti telep: 06-20/506-0691; Magyar Közút hibabejelentő központi 
szám: 06-56/819-440; Gázszivárgás és üzemzavar bejelentése: 06-80/300-
300; Áramszolgáltató hibabejelentő: 06-40/42-43-44; Közvilágítás hiba-
bejelentő munkaidőben: 06-57/505-769; Közvilágítás karbantartás 24 órás 
ügyfélszolgálat: 06-57/657-951; T.R.V. Zrt. Csőtörés jelzése 24 órás: 06-
57/415-132; T.R.V. Zrt. szennyvíz ágazat 24 órás: 06-70/450-8695; T.R.V. 
Zrt. vízágazat központi telefonszám: 06-57/503-290; REGIO-KOM Kft. 
szelektív hulladékgyűjtő telítettség jelzése: 06-57/462-497, 06-30/297-8968; 
Mezei Őrszolgálat: 06-30/335-1039; Közterület-felügyelet: 06-57/505-752.

Vadgesztenyék gyertyái fénylenek

Jász Trió TV�–�A Jászság közelebbről
május 25-31.

Fényszaruról jelentjük
péntek 19.00, 19.30, 21.00, 
21.30; szombat 7.00, 7.30, 21.00, 
21.30; vasárnap 8.00, 8.30

Berényi Hírmondó
csütörtök 19.00, 20.00, 22.00; 
péntek 6.00, 7.00, 20.00; 
szombat 6.00, 9.00, 16.30, 
19.00; vasárnap 6.00, 16.30, 
19.00; hétfő 6.00, 20.00

Sztárfőzde
csütörtök 7.00, 18.00; péntek 
18.00; kedd 8.00; szerda 7.30

Kosárlabda hétfő 21.00

Apáti Hírmondó
csütörtök 6.00, 6.30; szombat 
20.00; vasárnap 7.00, 7.30; 
szerda 6.00, 6.30, 19.00, 
19.30, 22.00

Kívánság Batyu
csütörtök 21.00; szombat 
17.30; vasárnap 17.30; 21.00; 
szerda 18.00, 21.00

Gázfröccs
csütörtök 18.30; péntek 8.00; 
szombat 8.00; vasárnap 20.00; 
hétfő 7.30, 19.30; kedd 18.30;  
szerda 7.00

Kultusz
péntek 18.30; szombat 8.30, 
18.30; vasárnap 9.00, 18.30; 
hétfő 7.00, 18.30; kedd 7.00

Székely konyha
hétfő 19.00; kedd 7.30, 
19.30; szerda 8.00

Üzleti negyed
csütörtök 7.30; szombat 
10.00; vasárnap 20.30; hétfő 
8.00; kedd 6.00; szerda 20.00

Épí-Tech!
vasárnap 9.30; kedd 6.30; 
szerda 20.30

A műsorváltoztatás jogát fenntartjuk.

Főszerkesztő: Halász Lajos
Tel.: +36-30/375-3353, email: halaasz.lajos@gmail.com

Munkatársak: Demeter Gábor, Gergely Csilla, Kárpáti Márta, Szabó Lilla,
Ács Tibor, Buschmann Éva, Taczman Mária. Tördelő: Szabó Mihály

Szerkesztőség: Jászberény, Fürdő utca 5-7. Tel.: 57/502-622
Hirdetések: berenyiujsag@gmail.com

Kiadó: Jászberényi VV Nonprofit Zrt. Felelős kiadó: Horgosi Zsolt vezérigazgató
Nyomás: Magyar Közlöny Lap- és Könyvkiadó, Lajosmizse

Terjesztés: DEEP Médiacsoport Jászberény, Bercsényi u. 8. Tel.: 57/503-190

Jászkürt Újság
Jászberény város lapja 

Jászkürt Újság − minden csütörtökön.

Jászberény város közéleti hetilapja

Női labdarúgás. Jászberény női 
labdarúgó csapata a Pest megyei női 
3/4 pályás bajnokság, Keleti csoport-
jának 14. fordulójában az 5. helyezett 
Valkót fogadta és kiütéses győzelmet 
aratott: Jászberényi FC - Valkó KSK 
7-1. Ezzel a női futballcsapatunk cso-
portjában harmadik helyen végzett. 

Leányfoci. Szekszárdon rendez-
ték meg május 13-14-én az V-VI. 
korcsoportos leány labdarúgó diák-
olimpia országos döntőjét, amelyen 
megyénkből a Jászberényi Katolikus 
Óvoda, Általános Iskola Liska József 
Középiskola és Kollégium Tagintéz-
ménye szerepelt. Az első játéknapon 
lányaink csoportjuk negyedik helyén 
végeztek. A helyosztó mérkőzéseket 
követően, három győzelem és három 
vereség mellett a 13. helyen végeztek. 
A csapat tagjai Ferkó Viktória, Salgó 
Cintia, Csőke Anna, Bertalan Brigitta, 
Pomaházi Dóra, Péntek Kinga, Molnár 
Gerda, Tóth Adrienn, Baán Alexanda, 
Háfra Noémi, Litkei Gábor és Csókási 
Zsolt testnevelők.

Női kézilabda. Befejeződött a küz-
delemsorozat az NB II-es junior női 
kézilabda bajnokságban. A JTF DSE 
a harmadik helyezett Vecsés vendége 
volt, és 40-27 arányú verséget szenve-
dett, így a hatodik helyen végzett a Dél 
csoportban. 

Veterán asztalitenisz. Május 19-
21-én Balatonfüreden rendezték a 
XIII. Tibhar Kupa Veterán Nemzetkö-
zi Asztalitenisz Versenyt, amelyen Rigó 
Lehel, a 75+ kategória egyéni versenyé-
ben bronzérmes lett. 

Harcművészet. Május 21-én Du-
nakeszin 120 induló, 10 csapat részvé-
telével rendezett versenyen vettek részt 
a Jászsági Harcművészeti Akadémia 
versenyzői, akik Newaza versenyszám-
ban a következő eredményeket érték 
el. U-8 Bánföldi Noel (1. hely), U-10 
Sipos Áron (1., és 3.), U-10 Borbás 
Patrik (2.), Zaják-Simon Zalán (2.), 
U-10 Szalkai Gordon (1.), U-12 Bathó 
Balint (1.), Bakos Laura (2.), Szalkai 
Kíra (1.), Gál Emília U-15 (2.). Edzők: 
Garamvölyi Mihály (4. Dan) és Dr. Gu-
lyás Richárd Miklós (3. Dan).

Rövid hírek

Az elmúlt hétvégén a Magyar Professzi-
onális Liga szervezésében Egerben ren-
dezték meg az Erőemelő, fekvenyomó 
és felhúzó magyar bajnokságot. Az ese-
ményre rekordszámú versenyző, 650 
induló adta le nevezését. Jászberény 
városát Szabó Zsolt Viktor, a Victory 
Gym versenyzője képviselte.

Zsolt felhúzásban +140 kg-os Mas-
ters1 kategóriában harmadik magyar baj-
noki címét szerezte meg 307.5 kg-os új 
országos csúccsal. Fekvenyomásban 185 
kg-os teljesítménnyel szintén magyar baj-
nok lett. Ezekkel az eredményekkel kva-
lifikálta magát a szeptemberi Erőemelő, 
fekvenyomó és felhúzó világbajnokságra, 
amit Csehországban rendeznek majd.

Szabó Zsolt
ismét bajnok

Bár a labdarúgó NB III Keleti cso-
portját már az előző fordulóban 
megnyerte a Kazincbarcika, a Jász-
berényi FC számára a második hely 
megszerzése miatt mégis fontos volt 
a bajnok elleni hazai mérkőzés. A 
presztízsmeccsen aztán a vendégek 
bizonyították, első helyük nem a vé-
letlen műve.

Szőrös Zoltán

A tabellán behozhatatlan előny-
re szert tevő borsodiak soraiban nem 
léphetett pályára sárga lapjai miatt a 
volt berényi gólvágó, Farkas János, aki 
eredményességével mostani csapatá-
ban is főszerepet vállal. A barcikaiakat 
népes és hangos szurkolótábor kísérte 
el, a huszadik percben pedig fokozó-
dott lelkesedésük, amikor Bene Attila 
révén megszerezték a vezetést (0-1). 
A JFC soraiból sérülés miatt még az 
5. percben kiválni kényszerült Hevesi-
Tóth Tamás, de a 22. perc akár pozitív 
fordulatot is hozhatott volna, miután 

a Mile ellen durván szabálytalankodó 
Constantinescut kiállította a játékve-
zető. Nem sokkal később adódott is 
egyenlítési lehetőség, ám az egyedül 
kilépő Bojtor nagy helyzetben hibázott. 
Ekkor még abban bízhattak hazai olda-
lon, majd a következő… 

A második félidőben azonban hiá-
ba játszott meddő fölényben Gelei Ká-
roly csapata, gólveszély szinte egyáltalán 
nem alakult ki az ellenfél kapujánál. A 
Kazincbarcika jól védekezve, valódi tét 
nélkül, majdnem hetven percen át tíz 
emberrel is taktikusan játszva igazolta, 
megérdemelten nyerte meg a meccset 
és a bajnokságot is.

Jászberényi FC – Kazincbarcika 
0-1 (0-1)

Miután a Monor győzött, három-
pontos előnybe került, így a hátralévő 
két fordulóban már a vetélytárs bot-
lására is szükség lenne a második hely 
eléréséhez. Hogy az esély éljen, előbb a 
szomszédvári összecsapáson, május 27-
én, szombaton Hatvanban kell nyernie 
a JFC-nek.

Jobb volt a Barcika

A megújuló és újjáépülő Testnevelési 
Egyetem (TE) nemzetközi kapcsola-
tainak kiterjesztésében és a minőségi 
együttműködések létrehozásában is 
partnere lehet egymásnak a TE és az 
Y Akadémia.

Ács Tibor

A Testnevelési Egyetem rektora, 
Mocsai Lajos irodájában május 5-én 
zajlott az a többoldalú és több témájú 
megbeszélés, amelyet a rektor és az Y 
Akadémia szakmai vezetője, az USA-
ban élő és egyetemi tanszékvezetőként 
dolgozó Dörgő Sándor egyaránt sikeres-
nek és előremutatónak ítélt – mondta 
el lapunknak Agócs Tibor.

– Előszerződésben és együttműkö-
dési tervben állapodtunk meg, mellyel 
előre tudunk lépni egyrészt az USA-
beli egyetemek és a TE közötti szakmai 
kapcsolatok terén. Másrészt az amerikai 
edzőképző rendszerrel (NSCA) közösen 
elkezdhetünk dolgozni egy európai ki-
tekintésű központ létrehozásán a Test-
nevelési Egyetemen. Ezáltal a magyar 
sportoktatás minőségi előrelépést tehet 
az egyénre szabott edzésmódszertan 
területén. Dörgő professzor a személyi 
edzői, illetve a képességi, funkcionális 
edzés terén kiemelt tudású kolléga, így 

ő garancia számunkra arra a minőségre, 
amelyet a TE a sportoktatás terén képvi-
sel – nyilatkozta Mocsai Lajos.

– Nagy öröm volt megismerni a 
TE jövőképét, ami arról szól, hogy egy 
komplex, regionális sporttudományos 
centrummá váljon. Izgatottan várom, 
hogy segíthessük ezt a munkát mind az 
NSCA, mind az általam ismert amerikai 
egyetemek, mind pedig az Y Akadémia 
révén. A nemzetközi munkakapcsolatok 
kialakítása, a közös kutatások mindany-
nyiunk számára hasznosak lehetnek – 
értékelte a tárgyalást Dörgő Sándor, aki 
az amerikai személyi edzők, sporttudo-
mányos kutatók és oktatók több ezres 
közössége ( NSCA )vezetőségi tagja.

Egy másik témát érintve az is elhang-
zott, hogy a TE már a szeptemberben 
induló diplomás szakedző képzésben is 
számít az Y Akadémiára, mint kiváló 
sportszakmai és pedagógiai műhelyre. 

– Nyitottak vagyunk arra, hogy 
az ország legjobb lehetőségekkel bíró 
akadémiáival együttműködést ala-
kítsunk ki. Agócs Tiborék szakmai 
műhelye éppen ilyen. Ezért, mivel én 
nem szeretem húzni az időt, már meg 
is állapodtunk abban, hogy aláírjuk az 
együttműködési szerződést az Y Aka-
démiával – jelentette ki a TE rektora a 
megbeszélés után.

Jó partner az Y akadémia


